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مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی خبر داد:
 اصلاح و توسعه بیش از 237 كیلومتر

 شبكه و خط انتقال آب در استان مركزی
اراک- خبرنــگار امروز- ســید محســن 
موســوی: مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
اســتان مرکزی از اصلاح و توسعه بیش از 
237کیلومتر شــبکه و خط انتقال آب و در 

استان  در سال گذشته خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان 
مرکزی مهندس حشمت اله عباسی در تشریح وضعیت 
برنامه های اجرایی این شرکت در راستای تامین آب سالم 

و بهداشتی در استان، از حفر و تجهیز 67  حلقه چاه در سال گذشته خبر داد و اظهار داشت : 
خشکســالی های پی در پی موجب افت منابع آبی در استان گردیده و از این رو شرکت آب و 
فاضلاب استان مرکزی در راستای خدمات رسانی مطلوب تر به مشترکین اقدام به حفر و تجهیز 
67 حلقه چاه جدید نموده است. وی در ادامه با اشاره به توسعه شبکه و خط انتقال آب به طول 
237 کیلومتر در بخش شهری و روستایی گفت: 70 هزار و 170 متر اصلاح  و توسعه شبکه و 
خط انتقال آب شهری و 166 هزار و 980 متر اصلاح و توسعه شبکه آب روستایی، احداث31 باب 
مخزن آب شهری و روستایی با ظرفیت 11295 از دیگر اقدامات سال گذشته در راستای تامین 
آب شرب پایدار  است.مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی اظهار داشت: ما درکشور 
کم آبی هستیم اما مثل کشورهای پر آب رفتار می کنیم.”وی با اشاره به تکالیف وزارت نیرو در 
بخش آب کشور در سال جاری گفت: موظف به جلوگیری از برداشتهای غیرمجاز آب هستیم و 

وزارت نیرو مصمم است این تکلیف قانونی را در سال جاری انجام دهد.

تندیس طلایی سه ستاره دومین همایش ملی ساخت 
ایران به هلدینگ پتروپالایش اصفهان تعلق گرفت

اصفهان_محسن راعی: در دومین همایش 
ملی ساخت ایران، تندیس طلایی سه ستاره 
این همایش به هلدینگ پتروپالایش اصفهان 

اعطا شد.
به گــزارش روابط عمومی و بیــن الملل هلدینگ 
پتروپالایش اصفهان، دومین همایش ملی ساخت ایران 
در مرکز همایش های صدا و ســیما با حضور جمعی از 
مسئولان ســازمان های مربوطه و شرکت های بزرگ 

ایران با رویکرد نشان ملی و اعتبار جهانی برگزار شد. در پایان این همایش به شرکت های برتر در 
زمینه ساخت ایران تندیس و لوح تقدیر اعطا شد که تندیس طلایی سه ستاره همایش به دکتر 

محسن قدیری، مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان تعلق یافت.

كشف زمین خواری به ارزش 2۰۰ میلیارد ریال در یزد
یزد- صادقی مقدم- مدیر حراست شهرداری یزد از کشف حدود ۶۰۰مترمربع 

زمین خواری در یکی از مناطق مرغوب شهر خبر داد.
»محمد علی سلیمی« افزود: در راستای شناسایی املاک شهرداری و با تحقیقات انجام شده، 
مشخص شد برخی افراد سودجو موفق به اخذ سند مالکیت دو قطعه زمین متعلق به شهرداری 
شده اند که زمین های یاد شده از املاک اختصاصی شهرداری بوده و در سال های دور به تملک 
شهرداری درآمده است.وی با بیان این که ارزش زمین رفع تصرف شده بیش از 200 میلیارد ریال 
تخمین زده می شود، تصریح کرد: در این زمینه اقدامات مناسب انجام شده و پرونده در مراجع 
قضایی در حال رسیدگی است.سلیمی با بیان اینکه حفظ و حراست از بیت المال و زمین های 
متعلق به شهرداری از اولویت های حراست شهرداری است، از شهروندان خواست هرگونه اخبار 
و اطلاعات مربوط به زمین خواری و تصرف املاک شهرداری را از طریق پل ارتباطی سامانه 

تلفنی 137 به حراست شهرداری اطلاع دهند .

 اجرای فاز دوم عملیات حفاری كانال برق رسانی 
به بیمارستان جدید حضرت ولیعصر)عج( اراک

اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی: 
به گــزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل 
شهرداری اراک، هم اکنون فاز دوم عملیات 
حفاری کانال برق رسانی به بیمارستان جدید 
حضرت ولیعصر)عج( توسط عوامل اجرایی و 
ماشین آلات شهرداری اراک در حال انجام 

است.
 لازم به ذکر است، دکتر مخلص الائمه استاندار مرکزی 

به همراه مهندس قاسمی سرپرست شهرداری اراک و دکتر امانی رئیس دانشگاه علوم پزشکی، 
از نحوه اجرای این عملیات بازدید بعمل آوردند.

 micro dact برگزاری كارگاه آموزشی 
در مخابرات منطقه مركزی

اراک- خبرنگار امروز - سید محسن موسوی: 
کارگاه آموزشــی به منظور ارتقاء راه اندازی 
سیســتم ftth در بســتر فیبر نوری برای 

کارکنان و پیمانکاران شبکه برگزار گردید .
به گزارش روابط عمومی مخابرات منطقه مرکزی در  
این گارگاه آموزشی که با حضور کارکنان و پیمانکاران 
شبکه برگزار شد چگونگی استفاده ازمیکرو داکت توضیح 
و مزایا و موارد اســتفاده از آن مورد بحث و آموزش قرار 

گرفت . مزایای میکروداکت  انعطاف پذیری – انشعاب ساده – سرعت ارتقاءشبکه در آینده – 
حداقل هزینه برای حفاری . سهولت تزریق در شبکه داکت و مقاومت در برابر له شدگی و ضد 

جوندگی عنوان شد .

رییس اتاق بازرگانی یزد: 
 مداومت بر تاسیس صنایع 

با مصرف بالای گاز، مردود است
یزد- صادقی مقدم- رییس اتاق بازرگانی یزد گفت: در شرایطی که با کمبود 
انرژی مواجه هســتیم و قیمت حامل های انرژی نیز در حال افزایش است 
مداومت بر تاسیس صنایع با مصرف بالای گاز و انرژی اشتباه است چرا که به 
مروز زمان این 1صنایع انرژی بر، زیان ده خواهند بود و همچنان با طرح های 

صنعتی نیمه تمام مواجه خواهیم بود.
 »مجتبی دستمالچیان« در نشست ستاد اقتصاد مقاومتی قوه قضاییه بر حمایت دولت از استقرار 
زیرساخت ها و خدمات به واحدهای صنعتی تاکید کرد و گفت: دولت در خصوص راه اندازی 
خدمات بهداری و آتش نشــانی و صدور مجوز آن برای شرکت های تولیدی همراهی کند و 
هزینه این خدمات بر دوش واحدهای تولیدی تحمیل نشود چراکه باعث افزایش تورم و فشار 

بر مردم خواهد بود.
رئیس اتاق بازرگانی صنایع، معادن نوآوری کشاورزی استان یزد به طرح های نیمه تمام صنعتی 
استان اشاره و تصریح کرد: در شرایطی که با کمبود انرژی مواجه هستیم و قیمت حامل های 
انرژی نیز در حال افزایش است مداومت بر تاسیس صنایع با مصرف بالای گاز و انرژی اشتباه 

است .
معاون عمرانی اســتاندار یزد هم در این نشســت گفت: با توجه به اینکه در شورای برنامه و 
توسعه استان مصوب شد صنایع آلاینده امکان استقرار در محور دشت یزد _ اردکان را ندارند 
سرمایه گذاران برای احداث کارخانه به 3 پهنه جاده طبس، جاده ابرکوه و رو به روی شرکت ذوب 

و روی بافق هدایت می شوند.
ابوالحسینی با بیان اینکه به طور کلی شهرک صنعتی یزد و برق منطقه ای استان عملکرد خوبی 
در زیر ســاخت برق داشتند، گفت: پهنه رو به روی شرکت ذوب روی بافق از لحاظ موقعیت 
جغرافیایی و مسیر دسترسی بسیار موقعیت مناسبی برای استقرار واحد های تولیدی است ولی از 
جهت تامین زیرساخت های انرژی برق، گاز و آب مشکلاتی داریم هرچند تامین آب از طریق 

خط اول انتقال آب خلیج فارس تا حدی امکان پذیر است.
وی با بیان اینکه در بافق فضای بیش از 2100 هکتار قابلیت احداث یک پهنه یا یک شهرک 
صنعتی وجود دارد، افزود: بر اساس تعداد متقاضیان جواز تاسیس در این پهنه، نیازمند 2 و نیم 
میلیون متر مکعب تامین آب هستیم و برای گاز رسانی بر اساس نظر شرکت گاز استان، خط 

مستقل باید در منطقه تاسیس شود.
ابوالحسینی با تصریح بر اینکه شهرک صنعتی خصوصی از نظر حقوقی قابل تحقق است، 
بیان کرد: تاکنون در یزد مدل موفقی از شهرک صنعتی خصوصی ارائه نشده است و پیشنهاد 
 می شــود با وجود هزینه های زیاد برای ایجاد زیرساخت ها، ایجاد شهرک صنعتی بهترین 

راهکار است.

اخبار کوتاه 

کرمانشاه - الهه فرهادی: شهردار 
منطقه هفت از آغاز »طرح پاکسازی 
کرمانشــاه« در  شــهر  محلات  

محورهای مختلف خبرداد.
مهندس احسان کنعانی؛  ضمن تقدیر و 
تشکر از دکترنادر نوروزی؛ شهردار کرمانشاه 
و مهندس برومند نامداری؛ معاونت محترم 
محیط زیست و خدمات شهری بابت توجه و 
اجرای  این طرح گسترده با محوریت منطقه 

هفت شهرداری کرمانشاه از آغاز طرح پاکسازی در سطح منطقه هفت 
خبرداد.

مهندس کنعانــی افزود: این طرح گســترده  بــا هماهنگی تمانی 
نیروهای ذیربط شــهرداری کرمانشاه در حوزه های )پاکسازی گروهی، 
نخاله برداری، زباله بردارآی، رفت و روب، شستشوی جداول و خیابان ها، 
آهک پاشی، جمع آوری سگ های ولگرد، ترمیم مخازن زباله، پل های 
مسروقه، ساخت سازهای غیرمجاز، جلوگیری ازسد معابر، لکه گیری و 

آسفالت معابر اصلی و فرعی و...(صورت گرفت.
مهندس کنعانی تصریح کرد: امیدواریم با اجرای این طرح در ســطح 
مناطق هشت گانه شهر کرمانشاه شاهد پیشرفت و خدمات رسانی مطلوب 

شهرداری به شهروندان کرمانشاهی باشیم.
وی در حاشــیه اجرای این طرح از تمامی 
نیروهای اجرایی و پاکبان تقدیر و تشکر کرد 
و با اهالی سطح منطقه به صورت حضوری، 
دیدار و گفتگو داشت و از نزدیک در جریان 
مشکلات و مطالبات جدی شهروندان قرار 
گرفــت. مهندس کنعانی پس از بررســی 
مشکلات شهروندان از طریق معاونت های  
منطقه دستورات لازم را نسبت به رفع این 
مشکلات صادر نمود. شهردار منطقه هفت کرمانشاه در ادامه از تمامی 
شهروندان خواست که برای بهبود کیفیت خدمات رسانی شهرداری به 
همشهریان، همکاری های لازم را با نیروهای خدمات رسان بعمل آورند.

مهندس کنعانی در پایان تأکید کرد: همشهریان می توانند مطالبات و 
مشکلات محلات خود را با پل های ارتباطی منطقه هفت کرمانشاه با 
شــماره تماس 833۴276715 و 833۴276676 داخلی 109 به اطلاع 
همکاران ما برســانند، و یا به صورت حضــوری به واحد روابط عمومی 
شهرداری منطقه هفت واقع درپارک کوهستان، میدان کوه نوررد، اداره 
شهرداری منطقه هفت کرمانشاه مراجعه و مطالبات خود را از طریق این 

اداره پیگیری نمایند.

اراک- خبرنگار امروز - سید محسن موسوی: 
مدیرعامل شرکت توزیع برق استان مرکزی 
گفت:2۵ درصد مشترکان برق خانگی استان 
طی ماه های خرداد و تیر پاداش صرفه جویی 

دریافت کردند.
محمود محمودی افزود: تا به امروز 25 درصد مشترکان 
خانگی اســتان همکاری خوبی با صنعت برق داشتند و 
حدود ۴8میلیارد ریال پاداش صرفه جویی گرفتند. قطعا 
انتظار داریم که مردم همکاری بیشتری با صنعت برق 

داشــته باشند.وی اظهار داشت: در خرداد و تیرماه امسال 599هزار و980 قبض برای 
مشترکان شرکت توزیع نیروی برق استان مرکزی صادر شد که از این تعداد 1۴2هزارو 

130 قبض مشمول پاداش صرفه جویی شد.
محمــودی افزود: امیدواریم با همکاری خوب مردم و کاهش 10 درصدی مصرف 
برق بتوانیم شبکه برق پایداری داشته باشیم.وی گفت: مهم ترین طرحی که امسال 
در بخش مدیریت مصرف بخش خانگی اجرایی می شود، طرح »پاداش صرفه جویی« 
است، این طرح با هدف تأمین برق پایدار برای تمامی بخش ها اجرا می شود، بدین معنا 
که هر خانواری که مصرف برق خود را کاهش دهد به میزان هر کیلووات ســاعت 
کاهش مصرف تا 2000 تومان کاهش دریافت می کند.محمودی بیان کرد: این پاداش 
شــامل تمامی مصارف اعم از مصارف داخل الگو و بیش از الگو اســت و درباره این 

که خانوارها چه میزان امکان صرفه جویی دارند باید گفت 
مصارف متفاوت است، الگوی مصرف برق در ماه های 
خرداد تا شهریور برای مناطق عادی 300 کیلووات ساعت 
و در مناطق گرمسیر تا 3000 کیلووات ساعت است.وی 
افزود: بر این مبنا اگر خانواری با رعایت الگوی مصرف در 
منطقه عادی فقط 27 کیلووات صرفه جویی کند، می تواند 
صورتحســاب مجانی داشته باشــد و اگر فردی بتواند 
یک کولر گازی را در مناطق گرمســیر خاموش کند، تا 
یک میلیون تومان هم در ماه امکان دریافت پاداش خواهد 

داشت.
محمودی بیان کرد:بالاترین میزان پیک ثبت شده تاکنون در استان 1038مگاوات 
بوده است، با وارد مدار شدن بار سرمایشی در استان ،250 مگاوات به میزان مصرف 
برق استان افزوده شد.محمودی افزود: سهم عمده مصرف برق در روزهای گرم سال، 
استفاده از وسایل سرمایشی است، شهروندان از دور کند کولرهای آبی استفاده کنند و با 
سرویس دوره ای کولرهای آبی و گازی و تنظیم درجه کولرگازی روی 2۴ درجه سانتی 
گراد، علاوه بر کمک به کاهش آلایندگی محیط زیست هزینه برق مصرفی را به میزان 
قابل ملاحظه ای می توانند کاهش دهند.وی با دعوت از مردم برای استمرار صرفه جویی 
و مدیریت مصرف برق اظهار امیدواری کرد که بتوانیم با این سطح از همکاری، تابستانی 

با کمترین مشکلات را پشت سر بگذاریم.

  طرح ویژه پاکسازی
 محلات شهر کرمانشاه آغاز شد

 25درصد از مشترکان برق خانگی
 در استان مرکزی پاداش صرفه جویی  گرفتند

اصفهان -بهمن راعی: مســئولان شهرداری و 
شورای اسلامی شهر اصفهان به نقش کسب و 
کارها و شــرکت های دانش بنیان فعال در حوزه 

شهری در ساخت آینده شهرها تاکید کردند.
آیین افتتاحیه دوازدهمین نمایشگاه جامع مدیریت شهری، 
ششمین نمایشگاه حمل و نقل و ترانزیت و دوازدهم نمایشگاه 
تخصصی تجهیزات ایمنی و سلامت با حضورشهردار و اعضای 
شورای شهر و مسئولان استانی و شهری در محل نمایشگاه 

بین المللی اصفهان برگزار شد.
احمدرضا طحانیان، مدیرعامل نمایشگاه بین المللی اصفهان 
در این آیین اظهار داشت: در کنار سه نمایشگاه مهم مدیریت 
شهری، حمل و نقل و تجهیزات ایمنی، که در این روزها سپری 

می شود، 12 نشست تخصصی طی ۴ روز برگزار خواهد شد.
وی با اشاره به رویکرد شرکت نمایشگاه بین المللی اصفهان 
تصریح کرد: رویکرد نمایشــگاه این است که بتواند علاوه بر 
افزایش توانمندی کشور در حوزه فناوری، نقش خود در نمایش 
این توانمندی و ایجاد بســتر برای تبادل نظر و اندیشه ها ایفا 
کند که در این راســتا در کنار هر نمایشگاه شاهد رویدادها و 

نشست های جانبی و متفاوت هستیم.
مدیرعامل نمایشگاه بین المللی اصفهان ادامه داد: در نمایشگاه 
سال جاری بیش از 90 شرکت حاضر هستند که نسبت به سال 
گذشــته شاهد رشــد بیش از 20 درصدی بوده است، که این 
علاقه مندی شرکت ها نشان دهنده رسیدن نمایشگاه اصفهان 
به اهداف خود در این سال ها بوده است و امیدواریم این نمایشگاه 

بتواند بستری برای تبادل افکار باشد.
طحانیان با بیان اینکه امیدواریم بتوانیم در ۴ روز نمایشــگاه 
میزبان خوبی برای شرکت ها باشیم، افزود: این نمایشگاه می تواند 
بستر خوبی برای رشد و پیشرفت شرکت های حاضر باشد و امید 

است همه آنها بتوانند به توسعه کشور کمک کنند.
بستر حضور فعالان کســب و کار برای ایده پردازی شهری 

ایجاد شود
همچنین سید امیر سامع عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی 
شــهر اصفهان در این آئین اظهار داشت: از همه کسانی که 
این بستر را برای کنار هم آوردن فکرها، ایده ها، نظرات، هنر، 

تخصص، فناوری و صنعت در یک محل ایجاد کردند تشکر 
می کنم، که امیدواریم این بستر باعث ایجاد فرصت های خوبی 

برای شهر و کشورمان شود.
وی با تقدیر از همکاری شهردار،شورای اسلامی شهر و شرکت 
نمایشگاه برای برپایی نمایشگاه های مدیریت شهری، حمل و 
نقل و تجهیزات ایمنی افزود: امروز مدیریت شــهرها حتماً در 

موضع مسئله و راهکار نیاز به راه ها و اندیشه های جدید دارد . یک 
زمان مدیران شهری اقداماتی را انجام می دادند و بعد از هنرمندان 
و اندیشمندان نظر می خواستند اما امروز مدیریت شهری باید خود 

راهکارها و اندیشه های جدید را تقاضا کند.
رئیس کمیسیون سلامت ، محیط زیست و خدمات شهری 
شــورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد: مدیران شهری در 
حال حاضر باید تلاش کنند بستری را فراهم کنند که فعالان 
کسب و کار این حوزه ها بتوانند با ایده های جدید بهترین خدمت 
با بالاترین کیفیت، بیشترین سرعت و با قیمت مناسب برای 

شهروندان فراهم کنند.
سامع اضافه کرد: مجموعه حاضر در حوزه های عمران شهری، 
خدمات شهری،حمل و نقل شهری، ایمنی، ترانزیت و حمل و 
نقل، فضای سبز، زیباسازی، هوشمندسازی و فناوری فعالیت 
می کنــد و فضای خوبی برای فعالیت این حوزه ها ایجاد کرده 
اســت. وی حضور شــرکت های دانش بنیان، طراح، سازنده، 
ایده آور، مشــاور و خلاق در نمایشگاه را مثبت دانست و خاطر 
نشان کرد: امیدواریم مدیران شهری و استان در روزهای آینده 

از نمایشگاه بازدید کنند.
نمایشگاه معطوف به آینده مدنظر است 

همچنین مهدی بقایی معاون محیط زیست و خدمات شهری 
شهرداری اصفهان در این آئین ضمن تقدیر از حضور فعالان 
سایر شهرها در اصفهان اظهار داشت: بخشی از نمایشگاه ها 
نگاهی به گذشته و عملکردی است،مزیت نمایشگاه امسال با 
وجود فرصت کم برای برنامه ریزی آن حضور شرکت های دانش 

بنیان است.
وی افزود: شــرکت های دانش بنیان یعنی نگاه معطوف به 
آینده، یعنی نگاه های جدید و حرکت هایی که می تواند در آینده 
در فضای مدیریت شهری اثرگذار باشد. بسیار علاقمند بودیم که 

بخشی از نمایشگاه را به شهرک علمی و تحقیقاتی اختصاص 
دهیم که ایده های جدید و حرف های نو و جدید که شرکت های 
دانش بنیان برای برنامه ریزی های آینده شهری دارند را ارائه 
دهند اما امسال به دلیل محدودیت زمانی مشکلاتی به وجود 

آمد.
معاون محیط زیســت و خدمات شهری شهرداری اصفهان 
تصریح کرد: شــرکت های دانش بنیان حاضر در نمایشــگاه 
شرکت هایی هســتند که حال حاضر با شهرداری همکاری 
دارند یا در راستای حرکت رو به جلوی شهرها فعالیت می کنند، 
امیدواریم شیب حضور شرکت های دانش بنیان نمایشگاه را سال 
آینده تندتر کنیم و نگاه معطوف به آینده را در نمایشگاه سال 

آینده شاهد باشیم.
بقایی با اشاره به نقش مهم شهرداری در نمایشگاه سال جاری 
گفت: 12 سازمان شهرداری در نمایشگاه حضور دارند و بقیه 
شرکت های فعال در حوزه های خدمات شهری و حمل و نقل 
و ایمنی در نمایشگاه حاضر هستند. همچنین امسال دوره های 
تخصصی بســیار خوبی برنامه ریزی شده و تقریبا هر کدام از 
سازمان های تخصصی یک دوره کاملا علمی و برنامه ریزی 
شــده را دارند که امیدوارم مخاطبان عموم و کارشناسان سایر 

شهرها بتوانند از این دوره ها استفاده کنند.
وی با اشاره به بخش هوشمندسازی نمایشگاه خاطر نشان 
کرد: یکی از شعارهای محوری مدیریت شهری در زمان حال 
هوشمندسازی است که در نمایشگاه ارائه می شود که می تواند 

مورد استفاده عموم قرار بگیرد .
گفتنی  اســت دوازدهمین نمایشگاه جامع مدیریت شهری، 
ششمین نمایشگاه حمل و نقل و ترانزیت و دوازدهم نمایشگاه 
تخصصی تجهیزات ایمنی و سلامت 10 الی 13 مردادماه در 

محل نمایشگاه بین المللی اصفهان برگزار می شود.

با حضور 90 شرکت فعال؛

دوازدهمین نمایشگاه جامع مدیریت شهری در اصفهان افتتاح شد

استفاده از تسهیلات دولتی برای اجرای پروژه های عمرانی فاضلاب
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی خبر داد؛

آذربایجان شرقی - مسلمی: مدیرعامل شرکت آب 
و فاضلاب آذربایجان شرقی گفت: به منظور تسریع 
در تکمیل طرح های نیمه تمام آبفای استان، این 
شرکت نســبت به استفاده از ظرفیت ماده واحده 

)۵۶( قانون اصلاح بودجه اقدام کرده است.
محمد خانی ضمن اعلام این خبر و با اشاره به اقدامات اخیر 
شــرکت آب و فاضلاب استان جهت استفاده از ظرفیت ماده 
واحده  56 اظهار کرد: در راســتای تسریع در عملیات اجرائی 
طرح های تملک دارایی های ســرمایه ای ملی و طرح های 
ملی اســتانی و بر اساس ماده واحده 56 قانون اصلاح بودجه، 
تسهیلاتی برای پروژه های تصفیه خانه های فاضلاب مدول 

دوم تبریز و شهر ملکان مورد پیگیری قرار گرفت.
وی ادامه داد: اقدامات و پیگیری های شرکت آبفای استان 
موجب شد مبالغ 2000 میلیارد ریال برای مدول دوم تصفیه 

خانه فاضلاب تبریز و 800 میلیــارد ریال برای تصفیه خانه 
فاضلاب شهر ملکان از بانک های ملت و ملی مصوب شود که 
خوشبختانه پس از طی مراحل اخذ تسهیلات، مبلغ 650 میلیارد 
ریال بعنوان قسط اول برای مدول دوم تصفیه خانه فاضلاب 
تبریز اخذ شده و تسهیلات تصفیه خانه شهر ملکان نیز درحال 

پرداخت می باشد.
مدیرعامل شرکت آبفای آذربایجان شرقی افزود: در این رابطه 
جلسه ای نیز با حضور معاونین برنامه ریزی و توسعه سرمایه 
گذاری، مالی و پشتیبانی، مدیر دفتر فنی فاضلاب و نماینده 
مدیریت عامل برگزار گردید و مقرر شد برای سال 1۴02 تعداد 
8 شهر و پروژه دیگر شامل هشترود، اسکو، خسروشاه، ادامه 
مدول دوم تبریز، هریس، ادامه ملکان، مدول دوم مرند و مدول 

سوم مراغه در برنامه کاری قرار گیرد.
لازم به ذکر اســت این ماده واحده به دستگاههای اجرائی 

اجازه می دهد نســبت به انعقاد قرارداد تســهیلات مالی با 
تأمین کنندگان منابع مالی مشتمل بر پیمانکار یا سازنده طرح، 
اشخاص حقیقی یا حقوقی ایرانی، بانک ها و سایر مؤسسات 
اعتباری مالی و پولی در قالب عقود اسلامی مندرج در قانون 

عملیات بانکی بدون ربا مصوب اقدام نمایند.

 اجرای عملیات خط انتقال فاضلاب هادی
 شهر به تصفیه خانه جلفا

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی همچنین 
گفت: اجرای عملیات باقیمانده خط انتقال فاضلاب هادی شهر 
به تصفیه خانه جلفا که از اردیبهشت ماه سال جاری عملیات 
اجرایی آن آغاز شده،طبق برنامه زمانبندی دقیق در حال اجرا 

است.
محمد خانی افزود: فــاز دوم پروژه اتصال خط اصلی انتقال 
فاضلاب هادی شهر به تصفیه خانه فاضلاب جلفا بدون وقفه 

در حال اجرا می باشد.
وی ادامه داد: این پروژه با اعتباری بالغ بر 123 میلیارد ریال و 

به طول 2950 متر در مدت 16 ماه اجرا می شود.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب استان آذربایجان شرقی 
تصریح کرد: این پروژه با پیشرفت 10 درصدی در حال انجام 

است و تا این لحظه 280 متر لوله 500 میلی متری اجرا شده 
و ادامه پروژه نیز با جدیت تمام در حال اجرا است. خانی اضافه 
کرد: محل تامین اعتبار این پروژه از منابع غیر عمرانی می باشد.

وی افزود: امروزه در بسیاری از شهرهای بزرگ دنیا سیستم 
جمع آوری فاضلاب وجود دارد و باعث میشــود پساب تولید 
شــده دوباره به چرخه استفاده باز گردد و  فاضلاب در نهایت 
از طریق لوله های اصلی انتقال فاضلاب به سمت تصفیه خانه 
که در خارج شهر واقع شده است منتقل می شود و در تصفیه 
خانه پس از طی مراحل مختلف و استفاده از روش های نوین 
علمی تصفیه و فضولات و آلودگی های آن از بین می رود و 
در نهایت آبی تمیز و روشن بدست می آید که از آن در مصارف 
صنعتی و کشاورزی استفاده می شود از مزیت های دیگر می 
توان به جلوگیری از آلودگی سطحی محیط زیست و آب های 

زیرزمینی اشاره کرد.

برگزاری مراسم انتقال یافته های تحقیقاتی لوبیا در استان مرکزی
اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی: به 
گزارش روابط عمومی ســازمان جهاد کشاورزی 
استان مرکزی، مدیر هماهنگی ترویج کشاورزی 
استان مرکزی گفت: در مراسم انتقال یافته های 
تحقیقاتی لوبیا، یافته های تحقیقاتی مانند معرفی 
ارقام لوبیا، اســتفاده از پهباد در ســم پاشی به 

کشاورزان پیشرو استان ارائه شد.
راشین پورمتین اظهار کرد: جهاد کشاورزی در سطح کشور 
مجموعه ای از مراکز تحقیقاتی دارد و مرکز تحقیقاتی لوبیا هم 
در شهرستان خمین استان مرکزی واقع شده است. محققانی که 
صرفا روی لوبیا کار می کنند دست به انجام طرح های تحقیقاتی 

در این مرکز می زنند و به یافته های تحقیقاتی می رسند. 

وی ادامه داد: حال نکته مهم این اســت که این یافته های 
تحقیقاتی به چه شکل می تواند وارد مزارع شود؛ ما در چنین 
مراسماتی کشاورزان پیشرو که می توانند برای مثال در کشت 
لوبیا الگوی دیگران کشاورزان باشند را در سایت الگویی لوبیای 
شهرستان گرد هم می آوریم و محققین هم یافته های خود را 

به کشاورزان ارائه می کنند.
مدیر هماهنگی ترویج کشاورزی استان مرکزی با بیان اینکه 
امسال در روستای قینر شهرستان شازند، مزرعه ای به عنوان 
ســایت الگوی انتخاب شــده توضیح داد: از طرفی با رسیدن 
فصل کشت لوبیا بخشی از نتایج و یافته های تحقیقاتی مانند 
معرفی ارقام لوبیا، اســتفاده از پهباد و سم پاشی که در مزرعه 
یکی از کشاورزان پیشرو که به عنوان سایت الگویی انتخاب 

شده استفاده می شــود و مقرر است کارکردی ترویجی برای 
کشاورزان داشته باشد. پورمتین افزود: در نتیجه علاوه بر ارائه 
یافته های تحقیقاتی به شکل اجرایی نتایج طرح های تحقیقاتی 

انجام شده در مزرعه به کشاورزان نشان داده می شود و برای 
مثال کشاورزان با ارقام کشت شده لوبیا آشنا می شوند. 

وی در خصوص انتقال این یافته ها در سطح استانی و ملی 
بیان کرد: کشاورزان لوبیاکار از سراسر استان در این سایت حضور 
دارند و همچنین مراسم از طریق شبکه اینترنتی برکت در کل 
کشور هم پخش می شود و فعالان این حوزه می توانند از آن 

بهره مند شوند.
مدیر هماهنگی ترویج کشاورزی استان مرکزی اشاره کرد: این 
مراسم یک بده بستان علمی است چرا که کارشناسان، مدیران 
بخش و همین طور شرکت هایی که در صنعت کشاورزی در 
بخش ادوات، کود، سم و .. فعال هستند در این مراسم حضور 
پیدا می کنند تا یافته هاشان در بخش های مختلف کشاورزی 

را با هم تبادل کنند. 
پورمتین اضافه کرد: از زمانی که مرکز تحقیقات در اســتان 
دایر شده است این طرح در حال اجرا است چرا که یافته های 

تحقیقاتی باید از طریق ساز و کاری وارد مزارع استان شود. 
وی در ادامه با اشــاره به کیفیت بالای لوبیای کشت شده در 
استان عنوان کرد: یکی از نتایج مهم این سلسله مراسمات این 
بوده که در حال حاضر در سطح استان ارقام مختلف لوبیا کشت 
می شــود، علاوه بر آن زمانی برای کشت این محصول آب 
زیادی اســتفاده می شد اما الان با استفاده از تیپ های قطره 
ای این کار انجام می شود،از طرفی با به کارگیری روش های 
نوین، آفــات این محصول کاهش یافته و بهره وری از مزارع 

بیشتر شده است.

به منظور ایجاد هماهنگی و تقویت هر چه بیشتر همکاریهای شرکت گاز استان گلستان  با 
منطقه 9 عملیات انتقال گاز مانور مشترک مدیریت شرایط اضطراری بسته شدن شیر بین 

راهی در شهرستان کردکوی برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی شرکت گاز استان گلستان،   مهدی ضمیری رئیس امور HSE شرکت در این خصوص 
گفت: این مانور  در راستای کسب آمادگی و ارزیابی تیم های واکنش سریع در شرایط اضطراری  براساس سناریوی 
تدوین شده با موفقیت انجام شد.وی هدف از اجرای این برنامه را   کاهش پیامدهای ناشی از وقفه در انتقال گاز ، 
ارتقاء سطح آمادگی و واکنش بموقع تیم های واکنش در شرایط اضطراری و همچنین افزایش اعتبار شرکت و بالا 
بردن اثر بخشی واکنش در شرایط اضطراری ، بازیابی سریع پس از بروز شرایط اضطراری و ارزیابی نحوه مدیریت 
شرایط اضطراری و ارزیابی عملکرد و نحوه ارتباط با سازمانها و نهادهای برون سازمانی شامل شرکت گاز، فرمانداریها، 
نیروی انتظامی، هلال احمر، آتش نشانی و ... در شرایط اضطراری عنوان نمود. ضمیری با بیان اینکه اجرای اینگونه 
مانور ها برای افزایش هماهنگی ها و همکاری ها بین شرکت های گاز استانی و مدیریت مناطق انتقال گاز ضروری 
است افزود : درهمین رابطه، امورHSE  شرکت گازاستان گلستان با همکاری منطقه 9 عملیات انتقال و اداره گاز 
شهرستان کردکوی ،  با تدوین سناریوی »بسته شدن شیر بین راهی کردکوی ناشی از باز نمودن همزمان شیرهای 
تخلیه فیلتر سپراتورهای ایستگاه CGS کردکوی و بندر ترکمن«، مانور را با اجرای عملی آموزش های ارائه شده 
ی قبلی به گروه ابزار دقیق و امداد شرکت گاز توسط  همکاران منطقه 9 عملیات انتقال گاز ، با موفقیت اجرا کردند.
رئیس امور HSE شرکت گاز استان گلستان  در خاتمه اظهارداشت: در پایان در نشستی که به همین منظور برگزار 

شد نتایج حاصله و نقاط قوت و ضعف برنامه  مورد ارزیابی قرار گرفت.

 برگزاری مانور مشترک گاز گلستان
 و منطقه 9 عملیات انتقال گاز

رئیس روابط عمومی شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان از بلاتکلیفی 
کارتهای هوشمند سوخت شخصی در باجه های معطله اداره پست این استان خبر داد.

به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان، مرتضی مقدس ضمن 
اعلام این خبر افزود: کارت های سوخت ثبت نام شده از سوی مالکان خودرو برای تحویل به متقاضیان 
به درب منزل آنها ارسال می شود ودرصورت عدم حضورگیرنده درمحل، اشتباه بودن آدرس ثبت شده و یا 
 تغییر محل سکونت گیرندگان، کارت سوخت آنها برگشت داده شده و در باجه معطله مراکز پست نگه داری

 می شود.
وی گفت: به منظور کاهش تخلفات احتمالی و جلوگیری از ســو استفاده از سهمیه این کارت ها، مدت 
نگهداری این کارت ها در باجه های معطله پستی از 6 ماه به 3 ماه تقلیل یافته و بدیهی است در صورت عدم 
مراجعه مالکین جهت اخذ کارت هوشمند سوخت در زمان مقرر)به همراه ارائه مدارک معتبر(، تمامی این 

کارت ها از باجه های معطله پستی تجمیع و به تهران عودت داده می شود.
مرتضی مقدس ادامه داد: متقاضیان می توانند با مراجعه به  سامانه رهگیری مرسولات شرکت ملی پست 
به آدرس:https://tracking.post.ir/ از طریق شماره مرسوله نسبت به موقعیت دقیق مرسوله خود 
اقدام نمایند.رئیس روابط عمومی شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان خاطر نشان کرد: به 
جهت تسهیل در امر سوختگیری با کارت شخصی سوخت و اعمال محدودیت کارت سوخت اضطراری 
جایگاهها، افرادی که کارت سوخت آنها در باجه ادرات پست وجود دارد سریعا نسبت به تحویل آن اقدام تا در 

هنگام سوختگیری با مشکل مواجهه نشوند.

کارتهای هوشمند سوخت در باجه های معطله 
اداره پست استان گلستان بلا تکلیف است

یزد- صادقی مقدم- پنج هزار و 2۸9 نفر شامل چهار هزار و 2۸7 زن و یک هزارو2نفر 
مرد از استان یزد در آزمون استخدامی آموزش و پروش این استان ثبت نام کردند که 
در سه حوزه آزمون دانشگاه یزد ، دانشگاه علم و هنر و حوزه آزمون آموزش و پرورش با 

یکدیگر به رقابت پرداختند.
این آزمون به صورت سراسری به منظور جذب علاقمندان به شغل دبیری و هنرآموز در سطح کشور برگزار 
شد.آزمون استخدامی آموزش و پرورش زیر نظر سازمان امور اداری و استخدامی برگزار شده و در استان ها 

نظارت بر این آزمون توسط سازمان مدیریت و برنامه ریزی بوده است.
در سالجاری همچنین آزمون استخدامی آموزش و پرورش در شغل آموزگاری و معلمان استثنایی در استان 
یزد برگزار شــد که فرایند ارزیابی تکمیلی داوطلبان از 27 تیرماه سالجاری آغاز شده و تا 11 مرداد ماه در 
2 مرکز پیش بینی شده در مرکز استان شامل برادران و خواهران در حال اجراست. از سوی سازمان اداری و 
استخدامی کشور و درقالب طرح شهید باهنر تعداد 823 مجور اختصاص پیمانی به آموزش و پرورش استان 
یزد اختصاص یافته است . برای استان یزد 217 نفر در کد رشته آموزگاری دوره ابتدایی، 36 نفر آموزگاری 
اســتثنائی، 371 نفر در کد رشته های دبیری،57 نفر در کد رشته های هنرآموزی، 23 نفر در کد رشته های 
کاردرمان و گفتار درمان و 119 نفر در کد رشته های مدیریت و سرپرستی استان یزد در نظر گرفته شده است.

این مجوز در راستای تامین نیروی انسانی مورد نیاز با در نظر گرفتن سهمیه استخدامی ایثارگران و معلولین 
برای جذب نیروی انسانی در شغل محل های آموزش و پرورش در مرکز استان و شهرستان ها صادر شده 

است.

5هزارو 289 نفر در آزمون استخدامی 
آموزش و پرورش یزد شرکت کردند


